
Begroting

Voorzitter, we gaan de goede kant op met de visie voor de toekomst en daarmee de begroting. Meer 
integraal werken, ondanks alle heftige uitdagingen in de zorg doen we het financieel minder slecht 
dan verwacht en geeft het kabinet toch weer een klein financieel lichtje. 

D66 heeft een paar vragen en voorstellen.

Allereerst hebben we nog 830 mensen in de bijstand, we weten dat het afneemt en inmiddels een 
groep betreft die we moeilijk aan het werk krijgen, maar toch zit het ons niet lekker. Helemaal niet 
omdat de bedrijven steeds meer roepen om arbeidskrachten. 

Hoe komt het toch dat we deze groep niet aan het werk krijgen? Vorig jaar heeft u ons beloofd meer 
inzicht te geven in waar deze groep uit bestaat en we horen graag van u waar de schoen knelt. 
Hoeveel van deze mensen hebben psychische begeleiding nodig? hoeveel mensen hebben nog 
andere zaken zoals schuldhulpverlening nodig en hoe groot is de groep niet willers? Kortom wie zijn 
die mensen en waarom zijn zij genoodzaakt gebruik te maken van een bijstandsuitkering?

Is er inmiddels meer persoonlijke aandacht voor deze mensen en hoe gaan we het voor elkaar krijgen 
om in ieder geval een deel van deze groep aan het werk te krijgen?

Verder voorzitter, de Bussel. U geeft aan dat er behoudend is begroot maar waarom? 

Zou een fantastisch theater als de Bussel niet meer ambitie moeten hebben? Helemaal omdat we 
2014 hebben afgesproken dat het Theater een taakstelling zou hebben. Een taakstelling waar de 
subsidie die momenteel 1,6 miljoen is, na 2020 opnieuw bekeken wordt. U zou kunnen zeggen dat de 
subsidie dit jaar al verlaagd wordt maar dat komt door de lagere energielasten en hoeft dus geen 
gevolgen te hebben voor de exploitatie.

Laten we de Bussel eens vergelijken met Theater de Leest in Waalwijk. Waalwijk heeft 48.000 
inwoners, Oosterhout 55.000. De Theaters hebben beide 2 zalen, dus een eerlijk vergelijk zou je 
zeggen. Qua politieke verdeling ook vergelijkbaar met Oosterhout overigens.

De Bussel heeft Dit jaar 160 voorstellingen naast andere activiteiten en 29.000 bezoekers. De Leest 
heeft 220 voorstellingen naast andere activiteiten en 85.000 bezoekers, het kan dus wel. 

Toch heeft de Bussel als ambitie om komend jaar, schrik niet, DEZELFDE aantallen te halen. Met de 
kwaliteiten en uitstraling van dit Theater kan een beetje vooruitstrevendheid geen kwaad. U heeft in 
2014 gesproken van cultureel ondernemerschap. Daar hoort wat ons betreft geen behoudende 
begroting bij maar ambitie.                    

Als derde punt even een klein dingetje dat we toch nog willen aanhalen voor wat betreft het sociaal 
domein. U erkent net als wij dat sociale contacten een belangrijk onderdeel zijn. We horen GBL hier 
ook iets over zeggen. Ik wil alle raadsleden oproepen komende zomer een buurt barbeque te 
organiseren. Ik wil u als college vragen om samen met Thuisvester toch eens werk te maken van de 
koffieautomaten in de flat. Dit is een geweldige oplossing om mensen elkaar te laten ontmoeten, al 
zeggen we het zelf. 

Het is een simpele concrete oplossing, wilt u ons toezeggen hier werk van te maken?

Commentaar [GB1]:  Eventueel, als je nog een vergelijk wil 
maken: Hier een paar cijfers van de Nieuwe Nobelaer in 
Etten-Leur: https://www.bndestem.nl/etten-
leur/recordaantal-bezoekers-voor-nieuwe-nobelaer-we-
kunnen-meer-met-minder~ae655b3c/.

Ik vind vooral de teneur van het stuk boeiend omdat het 
zowel met het theater als met de bieb die in hetzelfde 
gebouw zit zo goed gaat. Hier hebben we het over 
teruglopende biebbezoekers en een ‘omwenteling’, of wat 
ze daar in de sjabloonvraagantwoorden dan ook precies 
mee bedoelen…..
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Tenslotte nog 2 thema’s voor wat betreft het groen in Oosterhout. Landelijk is er een actie dat 
Steenbreek heet, tegel eruit groen erin. Wij weten dat we veel doen als het gaat om vergroening 
maar zijn toch wel benieuwd waarom wij ons hier niet bij aangesloten hebben. 

Verder over het groen in de binnenstad. 

Tussen de Schelleboom en La Cantina ligt een pleintje met veel mogelijkheden. De panden eromheen 
worden prachtig in oude stijl opgeknapt en het heeft echt de potentie om iets moois te worden. Het 
pleintje is echter een rommeltje en wij vragen hiervoor uw aandacht. Met weinig investering zou het 
een pleintje kunnen zijn dat past bij ons prachtige Oosterhout. 

We gaan er eigenlijk vanuit dat u het belang van dit plein onderstreept en dienen daarom geen motie  
in maar hopen op een toezegging. Mocht u creatieve ideeën hierover willen, klopt u dan vooral even 
aan bij de Schelleboom want in gesprek met hen zagen we wat er allemaal kan.

Als afsluiting willen wij graag het amendement mee indienen om 75.000 voor scouting Erasmus te 
reserveren. Wij vinden 150.000 te enthousiast maar denken ook echt dat er iets moet gebeuren. We 
hadden het sympathiek gevonden als u uw steun niet alleen binnen de coalitie had gezocht, met uw 
goedvinden doen wij graag mee.

Tot zover voorzitter, wij gingen er vanuit dat 15 minuten een max was, geen must.


